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Finanční výbor zastupitelstva města Děčín

ZÁPIS č. 4/2023
ze zasedání finančního výboru ZM konaného dne 17. dubna 2023
v zasedací místnosti odboru ekonomického, 3. patro, č. dv. 404,

budova A1 Magistrátu města Děčín

Začátek: 14,00 hod.

Přítomni: Dle prezenční listiny v příloze

Program:

1. Zahájení
2. Financování provozu sportovních zařízení v majetku města - host Bc. Kučera, p. Prach
3. Různé - informace o poptávce na kontokorentní úvěr (OE)

1. Zahájení
Jednání FVZM zahájil ing. Kubě, přivítal přítomné členy FV. Omluvil p. Válka. Návrh programu
jednání byl jednomyslně schválen.

2. Financování provozu sportovních zařízení v majetku města - host Bc. Kučera,
p. Prach

P. Prach informoval FV, jak doposud probíhalo financování sportovních zařízení v majetku
města, kdy do r. 2018 tuto agendu spravoval odbor školství a kultury. Nebyla zpětná vazba,
byla snaha sjednotit smlouvy (nájemní, dotační), abychom věděli, kolik nás provoz zařízení
stojí.
Právníkem města byla zpracována smlouva na poskytování dotace na provoz, tato se
několikrát měnila, zejména ustanovení ohledně výnosů.
Od r. 2022 nejsou výnosy předmětem dotace.
Dále byla poskytnuta informace o průběhu provedených veřejnosprávních kontrol, kdy přístup
kontrolního orgánu byl pokaždé jiný, a to při posuzování porušení rozpočtové kázně při
překročení nebo nedočerpání jednotlivých nákladových položek. Krajským úřadem bylo
rozhodnutí o uložení odvodu za porušení rozpočtové kázně již dvakrát zrušeno. Toto
rozhodnutí je konečné, nelze se proti němu odvolat.
FV bylo upozorněno, že město mělo využít všech možností opravných prostředků, tzn. bránit
se dále soudní cestou.
V diskuzi členů FV byla řešena varianta provozování sportovních zařízení vlastními silami,
resp. vlastní příspěvkovou organizací, a to buď organizací Děčínská sportovní, p. o. nebo
zřízení nové příspěvkové organizace. K tomu je potřebné zpracování podrobné analýzy (zejm.
náklady na správu budov, zaměstnance atd.). Sportovní subjekty by dostávaly nadále dotace
pouze na činnost.
OMH bylo upozorněno, že v současné době mají sportovní subjekty uzavřeny nájemní
smlouvy na dobu určitou do r.2038.

Usnesení č. 4/1/2023
FV ZM doporučuje zastupitelstvu zpracovat analýzu sportovních zařízení s cílem převedení
provozování sportovišť pod příspěvkovou organizaci města.
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3. Různé
Informace o poptávce kontokorentního úvěru
OE oslovil 7 bankovních ústavů, z toho 3 banky již z výběrového řízení odstoupily.
Termín pro předložení nabídek byl stanoven do 31. 3. 2023 a na požadavek jedné
z bank prodloužen do 18. 4. 2023. Na 19. 4. 2023 je svoláno zasedání komise pro
otevírání obálek a hodnocení nabídek. Do jednání ZM v 04/2023 je zpracován návrh
na revokaci původního usnesení k přijetí dlouhodobého úvěru do výše 405 mil. Kč.
Pokud bude vybrán dne 19. 4. 2023 dodavatel úvěru, bude do ZM předložen návrh na
přijetí úvěru u vybraného bankovního ústavu. Předložené nabídky na cashpooling
budou považovány jako bonus k nabídkám na úvěr.
(Pozn. ke dni zpracování tohoto zápisu již proběhlo zasedání komise, nebyl vybrán
dodavatel úvěru, OE u dvou poptaných subjektů vyžádá doplnění, resp. úpravy smluv,
následně proběhne opětovné zasedání komise.)

Diskuze o opětovném povolení hazardu a za jakých podmínek
FV usnesením č.1/3/2023 dne 16. 1. 2023 doporučil uložit zastupitelstvu města hledat
vhodné způsoby regulace hazardu na území města.
Bylo konstatováno, že aktuální regulací, tj. úplným zákazem provozování hazardních
her město přichází o značné příjmy, přičemž se hazard přesunul do blízkých obcí, resp.
vznikají nelegální herny. Nedochází tudíž ani k úsporám nákladů v souvislosti
s předpokládaným omezením gamblerství.
Ing. Šefara předložil členům FV podklady ke zvažované změně OZV a návrh OZV
vycházející z praxe města Liberec. Doporučil urychlenou přípravu návrhu OZV v této
formě a předložení do ZM co nejdříve, nečekat na konec roku.
Byla sdělena informace, že po poslední radě města byla jmenována pracovní skupina
(p. tajemník, Mgr. Poschová, p. Němeček, zástupci OE, MP a OSV). Předpokládá se
výstup v květnu t. r. s tím, že bude navrženo povolení provozování hazardní her pouze
v herním prostoru typu „kasino", která mají přísné technické a další podmínky pro
schválení provozu.

Usnesení č.4/2/2023
FV ZM projednal materiál týkající se možnosti znovuzavedení hazardu ve městě a bere
na vědomí informaci p. primátora a radního p. Šefary ohledně znovuzavedení hazardu.
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P. primátor informoval členy FV ZM o jednání s ředitelstvím České pošty o zrušení tří
poboček v Děčíně. P. ředitelka sdělila důvody, nepřijala žádné argumenty např. proti
uzavření pobočky v Synově. Možnost zřízení tzv. Pošta partner, kdy město platí
veškeré náklady včetně licence České poště, je pro město nepřijatelné. Od 1.7.2023
budou uzavřeny pobočky Bynov, Zeleníce, Vilsnice.

Informace o zahájení turistické sezóny - bylo konstatováno, že víkendová akce se
vydařila (Food festival atd.).

Informace o vyhlášení prvního stupně povodňového nebezpečí - byla postavena
povodňová zeď pod zámkem. Hladina dosáhla výše 458 cm, voda již mírně klesá.

Diskuse k městem dotované plavbě lodi do Hřenska.

- V diskusi na podnět p. Káchy k tomu, zda by se FV ZM měl vyjadřovat k prodeji
městského majetku bylo konstatováno, že od organizačního odd. budou vyžádány
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materiály do RM pro potřebu členů FV a FV by se měl vyjadřovat k převodům
zásadních majetků.

Závěrem byla p. primátorem podána informace o vývoji cen energií s tím, že je třeba
vysledovat výhodnou situaci pro další nákup. Tato tematika se předpokládá k řešení
FV ZM v červnu t. r.

Konec jednání: 16,05 hod.

V Děčíně dne 21. 4.2023

Daniel Válko
předseda FV ZM
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Statutární město Děčín

PREZENČNÍ LISTINA

z jednání komise/výboru:
konané/konaného dne:

místo konání:

FINANČNÍ VÝBOR ZASTUPITELSWA MĚSTA
17. 04. 2023 od 14,00 hod. do ./!.b^..05~.
v zasedací místnosti odboru ekonomického, 3. patro, č. dveří 404,
budovy A1 Magistrátu města Děčín, Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV

Všichni členové komise/výbory odpracovali v dubnu
2023. ^^hod.

Členové komise/výboru:

Jméno, příjmení Podpis

Daniel Válko

Ing. Hana Hlaváčková

Ing. Miroslava Poskočilová

Ing. Martin Kubě

Ing. Jan Palička

Be. Petr Kácha

Ing. Miroslav Šefara

Přizvaní hosté:

Jméno, příjmení Podpis

Ing. Jiří Anděl, CSc.

Be. František Kučera

Pavel Prach

Ing. Zdeňka Čečáková

Ing. Marcela Tomanová


